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Abstract (en)
The household appliances series has two household devices with different operating units, which have printed circuit boards (PCBs) (4) with
an identical PCB layout (2), where multiple contact sensors are variably equipped at the PCBs at predefined positions. The contact sensors are
assigned software controlled discrete functions. Each different evaluation algorithms are assigned for setting values of an operating parameter of
the household appliance of a fixed group of contact sensors. An independent claim is included for a method for producing different-to-use home
appliances, particularly cooktops.

Abstract (de)
Eine Haushaltsgerätebaureihe weist mindestens zwei Haushaltsgeräte mit unterschiedlichen Bedieneinheiten auf. Die Bedieneinheiten weisen
Platinen (4) mit einem identischen Platinenlayout (2) auf, die mit mehreren Berührsensoren (6a, 6b, 6c, 6d, 6e, 6f) bestückt sind. Diese sind
auf der Platine (4) an vordefinierten Positionen variabel bestückbar und/oder ihnen sind softwaregesteuert diskrete Funktionen zuweisbar. Zur
Werteeinstellung eines Betriebsparameters der Haushaltsgeräte sind jeweils einer festen Gruppe von Berührsensoren (10) unterschiedliche
Auswertealgorithmen zuweisbar.
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